
Maliola Garvlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclaq,ek 20.09.2023

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Z:wracam siq z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkafic6w

Woclawka o zbudowanie nowego bezpiecznego wejScia do Szkoty

Podstawowej nr 2 od strony boiska. Spoiecznosd szkolna od lat oczekuj e

na t4 potrzebn4 inwestycjg. Zwigkszy to bezpieczertstwo i komfort

w przernieszczaniu sig ucmi6w.

Uprzejmie proszq Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Z powa2aniem
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